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Gelej

Bál az óvodásokért

Ebben az évben már a negyedik tanév 
kezdõdött úgy, hogy Gelej és Mezõ-
nagymihály községek óvodái együtt, tár-
sulásban mûködnek. Az elsõ év ismer-
kedése után felmerült az igény, hogy a 
korábban külön-külön szervezett jóté-
konysági bált közösen tartsák meg az óvo-
dák az óvodások javára.  Erre a bálra idén 
november 13-án került sor a mezõnagy-
mihályi tornateremben.

Mindkét faluban elterjedt már a köz-
tudatban: ha november, akkor óvodás bál! 

Mikor elkezdjük a bál szervezését, 
mindig az a jelszó: sok kicsi sokra megy! 
Az elõzõ évek báljai a legjobb példák arra, 
hogy sok ember milyen sokat segíthet. Új 
játszótéri eszközöket vehettek birtokba a 
gyerekek, új cd-lejátszót kaptunk, van 
annyi labdánk, hogy egyszerre minden 
gyermek foghat egyet a kezébe, ha tor-
názni megyünk.  A felsorolásban utoljára 
hagytam a leglátványosabbat, ami Barta 
Andrea ötlete nyomán, a tavalyi báli 
pénzbõl valósult meg. Mezõnagymi-
hályon, az óvoda udvar falán lévõ fest-
ményünket sokan megcsodálták már. Eb-
bõl került részlet a báli meghívóra is, 
szinte az óvodánk névjegyeként. Aki nem 
látta még, érdemes megnézni!

Szerencsére mindig vannak olyan embe-

rek, akiknek volt, akiknek van, vagy 
akiknek lesz óvodás gyermekük – és van 
lehetõségük, akaratuk, energiájuk, hogy 
tegyenek azért, hogy a mi óvodásainknak 
évrõl-évre jobb legyen a nehéz gazdasági 
helyzet ellenére is.

Köszönet a gyerekek nevében is min-
denkinek!

A teljesség igénye nélkül szeretnék 
kiemelni egy-egy szervezetet, magán-
személyt, akik jelentõsebb anyagi 
hozzájárulással segítették a bál ered-
ményességét:

a  vacsora hozzávalóit Mezõnagymihály 
Önkormányzata biztosította,

a sajtot és egyéb tejtermékeket a Sajt kft 
küldte,

a  Sorompó zenekar a Geleji Önkor-
mányzat és Alberti Massimiliánó támo-
gatásával zenélt,

a pogácsát Bozsikné Esztike óvodás 
nagymamánk sütötte ,

pénzbeli támogatást és ajándékcsoma-
got kaptunk Dövényi Nagy Ferenc helyi 
képviselõtõl,

15.000 forinttal támogatott a Mi 
Falunkért Alapítvány Mezõnagymihály-
ról,

pénzadománnyal segített minket Deme-
terné Nyeste Erzsébet polgármester asz-

szony, az Arany János Általános Iskola 
Szülõi Szervezete és Simon István, volt 
óvodásunk apukája,

támogatói jegyek vásárlásával segített 
Tóth József helyi képviselõ.

Köszönjük a sok tombolatárgyat, aminek 
jelentõs részét a jelenlévõ kedves vendé-
gek ajánlották fel.

Az est megható pillanata volt, amikor a 
szülõk elbúcsúztak Bay Lászlónétól, min-
denki Annuska nénijétõl, aki 36 évig 
dajkaként dolgozott Mezõnagymihályon. 
A bál elõtti pénteken töltötte utolsó 
munkanapját és megragadva az alkalmat,  
itt is kívánunk egészségben eltöltött, 
boldog nyugdíjas éveket neki!

Gondolatban már az idei pénzt is köl-
tögetjük. Szerencsére van mit, mivel a bál 
összes bevétele meghaladta a 44o ezer 
forintot. Hogy mire költjük?

 Szeretnénk mindkét óvodaudvaron olyan 
betonozott részt, akár egy kis KRESZ 
pályát kialakítani, ahol a gyerekek bizton-
ságosan, kedvükre biciklizhetnek, moto-
rozhatnak.

Írásom végén muszáj megemlítenem 
azoknak az anyukáknak a nevét, akik mint 
a szülõi szervezet tagjai, idejüket nem 
sajnálva szervezték a bált. Köszönet: Kiss 
Mariannának, Barta Andreának, és Mol-
nárné Urbán Mariannak.

Ami a legfontosabb, a bál nagyon jól 
sikerült. Finom volt a vacsora, jó volt a 
zenekar és mulattunk hajnalig.

Gulyásné Szabó Brigitta
óvodavezetõ


	Oldal 1

